

您现在的位置: [首页](#)>[研究生教育](#)>[研究生部](#)>[专业和导师](#)>[光学](#)

王先华

发表日期: 2009-12-11

作者:

点击率:



【打印】



【小

中

大】

【关闭】



Xianhua Wang, male, born in 1963, Ph. D, associate Professor. He received a B.S. from Zhongshan University in 1985. In 2003 and 2006 he obtained a M.S. and a Ph.D., both from Anhui Institute of Optics and Fine Mechanics (AIOFM), Chinese Academy of Sciences. Dr. Wang took part in or was in charge of some research projects from National 863 Program, innovation fund of Chinese Academy of Sciences, National Natural Science Fund.

Dr. Wang is active in research pertaining to optical remote sensing foundation and technology. The current areas of research include principle of optical remote sensing, remote sensing image analysis and information extraction

Dr. Xianhua Wang, P.O. Box 1125, Anhui, Hefei 230031, P.R. China
Phone: +86-551-5593066, Fax: +86-551-5591010
E-mail: xhwang @ aiofm.ac.cn

个人介绍

王先华,男,1963年出生,博士,副研究员。1985年毕业于中山大学,2003年和2006年于中国科学院安徽光机所获得硕士和博士学位,参加或主持了国家863计划、中科院创新基金、国家自然科学基金等多项研究工作。

王先华博士主要从事光学遥感基础与技术研究,目前着重于光学遥感机理、遥感图像分析与遥感信息提取等方面的研究工作。

王先华,合肥市1125信箱,邮编:230031

Email: xhwang @ aiofm.ac.cn

